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Nucleus ry:n hallituksen kokous 20/2020 
 
Paikka:    Kiltahuone, Arcanum 
Päivämäärä ja aika:  16.11.2020 kello 18.30 

 

Paikalla hallituksesta 9/10 

Merimari Seppänen 

Katariina Kilkku 

Jutta Lindfors  

Katja Niittysalo 

Rita Ojaniemi 

Julia Pyysalo 

Teemu Ranta 

Alvar Rosenqvist 

Cecilia Österlund 

 

Lisäksi paikalla: 

Linda Broere saapui ajassa 18.37 kohdassa 6 

 

1. Kokouksen avaus  
● Avataan kokous ajassa 18.32 

2. Laillisuus ja päätösvaltaisuus  
● Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi 

3. Työjärjestys 
● Hyväksytään työjärjestys muutoksin 

4. Ilmoitusasiat 
5. Edellisten pöytäkirjojen hyväksyminen 

● Hyväksytään edellinen pöytäkirja 
6. Posti  

● Muutoksia yliopiston 24h käyttösääntöihin ei ole tulossa tällä erää 
● Teknillisen tiedekunnan kuvauspäivä 24.11. 
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i. Laitetaan viesti jäsenistölle 
7. Tiedotus 
8. Talous 

● Hyväksytään maksettavaksi Cecilia Österlundille 7,99 € kertakäyttökäsineistä kokkikerhoon 
● Hyväksytään maksettavaksi Merimari Seppäselle 21,65 € syko maskeista ja käsidesistä 
● Hyväksytään maksettavaksi Rita Ojaniemelle  60 € TEK-palkinnoista rapujuhlille  

9. Kopo-asiat 
● Dekaanipaneeli oli tänään 16.11. 
● Yliopistolta tuli viesti kameroiden käytöstä tenteissä 

10. Menneet tapahtumat 
● ETÄrapujuhlat 5.11 

i. Meni hyvin, olisi toivottu enemmän osallistujia myös muistakin järjestöistä 
● Syyskokous 9.11. 

i. Olosuhteisiin nähden meni hyvin 
ii. Etäyhteys toimi muuten hyvin, mutta mikkiä kauempana olevien puhetta ei 

kunnolla kuullut 
1. Lisäksi kameraa olisi voinut suunnata puhujia päin enemmän 
2. Äänestyksen laskun olisi voinut myös paremmin näyttää etäosallistujille 
3. Etänä osallistuville fukseille olisi voinut asettaa esimerkiksi suosituksen 

kameran käytöstä, että olisi saatu varmistettua osallistuminen 
11. Tulevat tapahtumat 

● PERUTTU Rastikierrossimulaattori 19.11. 
i. Tilalla etäpeli-ilta Discorissa 

● Pikkujoulut 10.12. 
i. Suunnitteluilta 26.11. klo 18 

12. Fuksiasiat 
● Oli hyvää aktiivisuutta syyskokouksessa  
● Laitetaan fukseille viestiä HOPS-keskusteluihin liittyen, kun niitä on varattu ja jätetty 

osallistumatta 
13. Yritysyhteistyö 
14. Jäsenasiat 
15. Teekkarikomissio 
16. Hybridi 

● Hallitushoukutus 19.11. 
● Hybridin syko 2.12. 

i. Keskustellaan ennen tätä Nucleuksen kannasta asioihin 
17. Toimikunnat 

● Haalaritoimikunta 
i. Pitäisi saada edistettyä enemmän 

1. Laitetaan fukseille kannustusviesti, jotta saataisiin edistettyä 
 

● Urheilutoimikunta 
i. Jatkossa suunnittelu Discordissa, jonka hallitus myös näkee 
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ii. Lisäksi ehkä puheenjohtaja tai muu vastuuhenkilö, joka vielä kommunikoisi suoraan 
hallituksen kanssa toimikunnan suunnitelmista 

1. Hallitus voisi myös ehdottaa tiettyjä asioita toteutettavaksi vuoden aikana  
iii. Koskee myös muita toimikuntia  

● Vapaa-ajan toimikunta 
18. Kerhotoiminta 

● Panokerho 
i. Suunnitelmissa pitää 3.12. Etäjouluolutmaistelu 

19. Kiltahuone ja Nukkuma 
● Kiltiskysely 

i. yhteensä 49 vastausta 
1. noin 25% kannatti Medisiinaa ja 75% Agoraa 

a. Selvitetään kuitenkin, onko Medisiinalla jokin tila, jota voisi silti 
käyttää vaikka virallinen kiltis olisi Agoralla 

● Nukkuman siivouksesta olisi voinut tiedottaa myös meitä 
i. Nucleuksen tavaraa oli heitetty pois ilman, että oli kysytty  

ii. Muutenkin olisi voinut kommunikoida paremmin järjestöjen välillä vuoden aikana 
20. META 
21. Seuraava kokous  

● Maanantai 30.11. klo 18.30 kiltiksellä 
22. Kokouksen päättäminen 

● Päätetään kokous ajassa 19.41 
 
 
 
Merimari Seppänen        Katja Niittysalo 
Puheenjohtaja         Sihteeri 
Nucleus ry         Nucleus ry 
 
 
 


